
Zápis z Valné hromady USK FM VŠE, z.s. 
V Jindřichově Hradci dne 27. 3. 2019 

Předseda Univerzitního sportovního klubu Fakulta managementu VŠE, z.s. (dále jen USK FM), Mgr. Ing. 

Pavel Král, Ph.D. přivítal účastníky na valné hromadě a vyzval je, aby si v rámci svých oddílů zvolili 

delegáty. Zvolení delegáti následně obdrželi hlasovací lístky za svůj oddíl. Za jednotlivé oddíly byli 

zvoleni následující delegáti: 

• Aerobic→Bc. Adéla Karlíková 

• Atletika→ Alena Mečířová 

• Basketbal→Lukáš Nečas 

• Florbal→ 

• Fotbal→Marek Pancíř 

• Kulturistika→Drahoslav Hadač 

• Orientační běh→Mgr. Ing. Pavel Král, Ph.D. 

• Plavecký trénink→Bc. Zděněk Vyhnis 

• Rekreační sporty→Mgr. Ing. Martin Luštický, Ph.D. 

• Stolní tenis→Bc. Marek Ertl 

• Volejbal→Ing. Stanislav Tripes, Ph.D. 
 

Přítomných je10 z 11 oddílů (nadpoloviční většina), čímž byla splněna usnášení schopnost valné 

hromady USK FM dle platných stanov z 8. prosince 2015.  

Manažer USK FM Stanislav Tripes přednesl program jednání valné hromady: 

• Volba delegátů oddílů 

• Zpráva o činnosti 

o Členská základna 

o Informační systém USK FM 

o Pravidelné aktivity 

o Sporťák FM 

o Sportovní úspěchy a reprezentace 

• Zpráva o hospodaření 

• Volba výkonného výboru 

• Různé 

• Diskuse 

• Usnesení  

Valná hromada USK FM schvaluje usnesení o výsledku hlasování Pro - 10, Proti - 0, Zdržel se – 0 

 

Průběh valné hromady USK FM dle schváleného programu: 

1) Zpráva o činnosti USK FM  
Stanislav Tripes přednesl zprávu o činnosti, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  

• V úvodu prezentoval vývoj členské základny. Klesá počet studentů, což těsně koreluje s počtem 

prezenčních studentů FM. Zároveň roste podíl „ostatních s posilovnou“, což ukazuje na priority. 

Nejdůležitější oddíly z pohledu počtu členů jsou nyní fotbal a kulturistika.  



• Informační systém USK musel být v souvislosti s nástupem GDPR ukončen. K dnešnímu dni se 

rozeběhne nový web, který byl dlouho zprovozňován. Zatím jsou ještě problémy s certifikátem, 

nyní řeší Michal Hajdík. Po náběhu pak se změnami na stránkách USK se obracet na Standu 

Tripese. 

• Jinak komunikace probíhá na Facebooku USK & Sporťák FM, což řeší Denisa Pernicová, Jirka a 

v rámci organizace aktivit i další studenti a lektoři.  

• Návštěvnost pravidelných aktivit nyní není k dispozici, protože nejsou data od lektorů. Celkově 
ale návštěvnost klesá a některé aktivity musí být rušeny, dokonce i sporty, které byly 
„vyprodány“, už nevykazují takové přebytky poptávky. Kromě toho je fakultní kalendář 
poměrně obsazený, takže si aktivity sportovní konkurují s jinými nesportovními. To se odráží i 
na počtu pravidelných aktivit, dostali jsme se z 20 aktivit na dnešních 14. 

• Jiří Chalupský představil akci Sporťák FM, jeho význam, systém hodnocení, realizační tým, 
realizované akce a závody. Kromě jeho a Denisy Pernicové jsou v týmu Lucka Ferdová, Jakub 
Kuchyňka, Kuba Zíka a chystá se omlazování týmu, protože Denisa s Jirkou se chystají končit 
(studia). Jirka prezentoval systém hodnocení, který je dostupný na webu. Změny se týkají 
akademické reprezentace a herny stolního tenisu, protože tato aktivita byla zneužívána. Denisa 
prezentovala akce za letní i zimní semestr. V programu hodně novinek, některé klasiky. 
Proběhla i spolupráce s Alfa Fí na organizaci Alfa run. Jirka pozoruje, že od září tohoto 
akademického roku účast trochu klesá, pravděpodobně jako následek úbytku prezenčních 
studentů a též původní komunity, nedaří se moc zapojovat nižší ročníky. Zimní semestr byl s 
účastí ještě v pohodě, ale v tomto letním už je to hodně špatné. Standa komentuje, že to je 
standardní vývoj. Jirka navrhuje zapojit do týmu nějakého prváka, protože účast hodně 
ovlivňuje „sociální kapitál“. Denisa navrhuje i příklon od kvantity ke kvalitě (raději méně 
dražších akcí). 

• Stanislav Tripes prezentoval turnaj v Nizozemí, Spartan Race, akademické hry ve fotbale a 

florbale, účast Tomáše Kohúta na hokejové bitvě.  

 
Usnesení: Valná hromada USK FM schvaluje zprávu o činnosti. 
Výsledek hlasování Pro -10, Proti - 0, Zdržel se – 0 
 

2) Zpráva o hospodaření 
Iva Fučíková prezentovala výsledky hospodaření 2018. Na výsledcích je vidět význam posilovny pro 
USK. Největší výdajovou položku tvoří nájmy tělocvičen, celkem 149 300 Kč. Letos jsme mohli 
nakupovat sportovní materiál z důvodu vyšších dotací, letos pořízeno pomůcek za 51 000 Kč. Dále 
ještě nákupy cen, atd. Ve výdajích hospodářské činnosti je 12 tisíc za opravu stroje v posilovně.  
 
Osobní náklady jsou mzdy výboru + lektoři + Jirka Chalupský měl také smlouvu. 
 
Členské příspěvky 146 tisíc (FM i veřejnost). ČAUS dotace 104 tisíc Kč na přípravu sportovní 
reprezentace, na druhou stranu se z toho vracel členský příspěvek asi 15 tisíc. Pak dotace Můj klub 
byla 53 tisíc.  
 
Pavel Král prezentoval stav dotací a zhodnotil možné negativní dopady vize MŠMT. 
Usnesení: Valná hromada USK FM schvaluje zprávu o hospodaření.  
výsledek hlasování Pro -10, Proti - 0, Zdržel se – 0 

 
3) Volba výkonného výboru  

Vzhledem k tomu, že mandát současného výkonného výboru končí 8. 12. 2019, a do té doby se 
neplánuje další valná hromada je nutné zvolit nový výkonný výbor na této VH. Stanislav Tripes 
navrhuje kandidáty do výkonného výboru: Pavel Král, Iva Fučíková, Martin Luštický, Jiří Chalupský. 
Následně Pavel Král doplňuje další dva kandidáty: Stanislav Tripes a Denisa Pernicová. Nikdo další 



z přítomných nenavrhl další kandidáty. VH hromada jednohlasně schválila, že se o kandidátech 
bude hlasovat společně.  
 
Usnesení: Valná hromada USK FM výkonný výbor ve složení Iva Fučíková, Jiří Chalupský, Pavel Král, 
Martin Luštický, Denisa Pernicová a Stanislav Tripes.  
výsledek hlasování Pro -10, Proti - 0, Zdržel se – 0 

 
4) Diskuse a různé 

• VV plánuje získání nového správce posilovny, s tím související investice do renovace posilovny. 

Stanislav Tripes si bere za úkol zajištění systému registrací na pravidelné aktivity.  

• Proběhla rozprava s lektory, vypadá to, že řada z nich bude končit. Marek Pancíř hledá 

nástupce, zatím nemá, odchází často i studenti po prvním ročníku. Stanislav Tripes vyzývá 

k referencím na potenciální lektory. 

• Stanislav Tripes prezentoval podnět k získání nového informačního systému. 

• Alena Mečířová dala podnět k placení USK. Marek Pancíř přidává zkušenost s fotbalem. Adéla 

Karlíková přidává další zkušenost. Zvážit možnosti usnadnění registrace do USK 

 

Usnesení:  

Valná hromada schválila zprávu o činnosti. 

Valná hromada schválila zprávu o hospodaření. 

Valná hromada zvolila výkonný výbor v navrhovaném složení. 

Valná hromada ukládá novému výkonnému výboru pracovat na předložených plánech (posilovna, 

informační systém, zjednodušení procesu registrace).  

výsledek hlasování Pro -10, Proti - 0, Zdržel se – 0 
 

Příloha č. 1 - Zpráva o činnosti 

Členská základna 

Členská základna klubu se tradičně skládá z řad studentů Fakulty managementu VŠE, jejích 

zaměstnanců a široké veřejnosti. Následující tabulka ukazuje rozložení členské základny dle oddílů a 

druhu členství. Nejsilnějším oddílem je oddíl kulturistiky, které se v posledních letech značně rozšířil 

díky přílivu členů, kteří nejsou studenty – z řad obyvatel J. Hradce. Tradičně největšími oddíly jsou 

Kulturistika a Fotbal. Velkou část těchto největších oddílů tvoří členové mimo FM. Třetím největším 

oddílem jsou Rekreační sporty, pod které spadají členové, kteří se věnují Spinningu, TRX, Alpinningu, 

Fitboxu atd. Nicméně tento oddíl v poslední letech významně oslabuje, a to i z důvodu, že o sporty 

tohoto typu v posledních semestrech není zájem. Již se tedy nevypisují v rámci pravidelných aktivit. 

Z těchto čísel lze jasně vyčíst, které sporty jsou pro USK FM klíčové a je třeba je i nadále zachovat. 

Oddíl 

Dítě 

do 15 

let 

(300 

Kč) 

Ostatní bez 

bazénu a 

posilovny 

Ostatní s 

bazénem a 

posilovnou 

Rodinný 

příslušník 

zaměstnance 

FM 

Student Fakulty 

managementu 

Zaměstnanec 

Fakulty 

managementu 

Celkový 

součet 

Aerobic  1   12  13 

Atletika     3  3 



Basketbal     7  7 

Florbal   1  6  7 

Fotbal  25 3 2 23  53 

Kulturistika 1  36 6 11 2 56 

Orientační 

sporty 
    1 1 2 

Plavecké 

sporty     7 2 9 

Stolní tenis   1  3  4 

Volejbal  1 1 1 7 1 11 

Rekreační 

sport 
  6 1 23 1 31 

Celkový 

součet 
1 2 48 10 104 7 196 

 

USK FM VŠE, z.s. se v posledních letech potýká se značným úbytkem členů z řad studentů fakulty. To je 

viditelné na následujícím grafu. Pokles je způsobem demografickým vývojem populace, rostoucím 

počtem vysokých škol a změnou postoje ke sportu. Na fakultě v současné době studuje denní formu 

(hnědá křivka) mnohem méně studentů, rozvrhy jsou koncentrovány do dvou, respektive tří dnů, ve 

kterých své aktivity realizují další spolky. Studenti tráví v J. Hradci mnohem méně času a zároveň mají 

širší paletu aktivit. V souvislosti s pasivnějším postojem ke sportu se to pak odráží na počtu členů i 

návštěvnosti sportovních aktivit.  
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Informační systém a web USK FM 

Vzhledem k uvedení GDRP v platnost dne 25. 5. 2018 jsme museli ukončit informační systém, který 

jsme měli již od roku 2011. Tento systém bohužel nesplňoval podmínky, které jsou kladeny na současné 

SW, a vzhledem k tomu, že systém běžel na fakultním serveru, bylo nám ze strany VŠE doporučeno 

tento systém ukončit. V současné době byla registrace provedena pomocí google forms a rezervace na 

aktivity probíhá emailem jednotlivým lektorům. 

Společně s novým webem VŠE byl právě dnes spuštěn nový web USK. Původní plán spuštění byl se 

začátkem semestru, nicméně se prodlužovalo naplnění obsahu nového webu. Úprava webu 

(respektive jednotlivých součástí) je více centralizována. Celkově došlo k zjednodušení webu a funguje 

spíše jako základní informační kanál. Dále jako informační kanál funguje Facebooková stránka USK & 

Sporťák FM 

Pravidelné aktivity 

Návštěvnost pravidelných aktivit klesá spolu s členskou základnou, častokrát se stává, že aktivity musí 

být zrušeny díky nízkému počtu přihlášených. Vzhledem k pobytu studentů v JH pouze ve vybrané dny, 

jsme tlačeni koncentrovat i nabídku sportovních aktivit právě v těchto dnech. To má ve výsledku také 

negativní dopad na návštěvnost. Bohužel díky absenci informačního systému, komplikacím s vedením 

docházky a nespolehlivosti některých lektorů, nemáme k dispozici přesná data. Už v tomto semestru 

je znatelný pokles návštěvnosti, který se dle dlouholeté zkušenost v letním semestru ještě zhorší. 

Negativním výsledkem nižší návštěvnosti v minulých semestrech bylo i snížení počtu pravidelných 

aktivit z 20 aktivit na dnešních 14. 

 

Sporťák FM 

• Realizační tým 

• LS 2017/2018 - Denisa Pernicová, Jiří Chalupský, Lucie Ferdová, Jakub Kuchyňka, Alena 

Mečířová 

• ZS 2018/2019 - Denisa Pernicová, Jiří Chalupský, Lucie Ferdová, Jakub Kuchyňka, Jakub Zíka 
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Členská základna dle oddílů v čase

Atletika Badminton Basketbal Fotbal

Kulturistika Orientační běh Plavecký trénink Stolní tenis

Volejbal Rekreační sporty Florbal Aerobic

https://www.facebook.com/profile.php?id=1131929863599428&ref=br_rs
https://www.facebook.com/profile.php?id=1131929863599428&ref=br_rs


• Systém hodnocení - Závody a turnaje; Návštěva pravidelných aktivit USK FM; Návštěva posilovny a 

herny stolního tenisu; Reprezentace USK nebo FM na sportovních akcích. Podrobněji na 

https://usk.fm.vse.cz/soutez-sportak-fm/pravidla/ 

• Realizované akce a závody 

• LS 2017/2018 - Akce realizovány speciálně pro soutěž Sporťák FM - badminton, šachový 

turnaj, míčový xboj, atletický xboj, stolní fotbal (akce organizovány čistě USK) a Tradiční 

akce bodovány do Sporťáka (Sporťák spoluorganizátor) - Velikonoční plavecké štafety, 

Jindřichohradecká hodinovka 

• ZS 2018/2019 - Akce realizovány speciálně pro soutěž Sporťák FM - discgolf, stolní tenis, 

petanque, volejbal a Tradiční akce bodovány do Sporťáka (Sporťák spoluorganizátor) - 

Vánoční plavecké štafety, Alfa run 

 

Závěrečná zpráva Sporťák https://www.fm.vse.cz/wp-content/uploads/page/761/FM_VSE-ISS-

Sportak_FM_2019.pdf  

Sportovní úspěchy a reprezentace 

Mezi největší sportovní úspěchy patří vytvoření fakultního Spartan race teamu, který nás reprezentuje 

na závodech tohoto typu. Tradičně se naši členové účastní na fotbalovém turnaji v Nizozemí, 

Akademických her ve florbale (ženy i muži) a futsale. Nově náš klub reprezentoval Tomáš Kohút 

v hokejové bitvě, kde hrál za tým VŠE.  

Příloha č. 2 - Zpráva o hospodaření 

 

https://usk.fm.vse.cz/soutez-sportak-fm/pravidla/
https://www.fm.vse.cz/wp-content/uploads/page/761/FM_VSE-ISS-Sportak_FM_2019.pdf
https://www.fm.vse.cz/wp-content/uploads/page/761/FM_VSE-ISS-Sportak_FM_2019.pdf

